♥♥♥ Announcements 10-5-2025 ♥♥♥

Fellowship lunch will follow after the Worship Service and Baptism Ceremony today.

After the Baptism Service today, the photographer continued to take family photos in the lobby for church members who had not yet taken photos.

Fall Cleanup Day: CBCR will hold a cleanup day on 10/18, Sat., at 8:30 am - 12:30 pm, if weather permits. Everyone is invited to participate to help tidy up the church inside and outside. Please sign up at the lobby so we may have a head count and plan accordingly. A light breakfast and refreshments will be provided

We warmly invite all active members of CBCR to a Special Congregational Meeting on Sunday, Oct 19, 2025, at 12:30 PM. The purpose of this meeting is to prayerfully discern and vote on the calling of Pastor Jakub Wu to serve as Pastor of CBCR, with a primary focus on ministering to our Chinese congregation. According to our Church Constitution, the calling of a pastor requires: 1/ A quorum of at least two-thirds (2/3) of all Active Members. 2/ An affirmative vote of three-fourths (3/4) of the valid ballots cast. Your participation is vital to meet the quorum and faithfully discern God's leading together.

To accommodate all members: An electronic absentee ballot will be sent via email on October 12 Sunday. You may vote in advance by email (deadline: Saturday, October 18 by 9pm) or in person by paper ballot on October 19. All absentee ballots will count toward the quorum.

CBCR will be hosting its annual Fall Picnic on 10/19 following worship and the Special Congregational Meeting, along the wooded trail/path beside the church!.

♥♥♥ 教会消息 10-5-2025 ♥♥♥

今天崇拜结束后, 教会有浸礼仪式, 浸礼结束后有团契午餐。

摄影师在今天浸礼结束后在大堂继续为尚未拍照的会友们拍摄 家庭照。

秋季大扫除日:如果天气允许,教会将于 10 月 18 日星期六 上午 8:30 至中午 12:30 举行大扫除。邀请所有人参与帮助整 理教会内外。请在大堂登记,以便我们统计人数并安排相应的 计划。教会将提供简单的早餐和茶点。

诚挚邀请所有 CBCR 的活跃会员参加将于 2025 年 10 月 19 日 (主日)中午 12:30 举行的特别会员大会,本次会议的目的是为是否呼召吴琼彪牧师担任 CBCR 中文堂牧师进行投票。根据本教会章程,呼召牧师需符合以下条件:1/至少三分之二(2/3)的活跃会员出席,方可达到法定人数;2/并需四分之三(3/4)的有效票数赞成,方可通过。您的参与对达成法定人数并共同寻求神的心意至关重要。

为方便所有会员参与:教会将于10月12日(周日)通过电子邮件发送线上投票表格;您可选择在10月18日(周六)晚上9点前通过电子邮件提前投票,或于10月19日亲自到场以纸本投票;所有线上投票将计入法定人数。

CBCR 将于10月19日崇拜和特别会员大会结束后在教会旁边树林小路/小径举办年度秋季野餐! 我们真诚地邀请您能够留下参加这个特别团契活动.